

Having an X-Ray

An x-ray takes pictures of the inside of your body so that your doctor can check bones or organs for problems. The test is safe, quick and painless. The type of x-ray you have will depend upon the area being looked at and why.

If you are pregnant, or think you might be, tell the staff before the test.

To Prepare

You may need to remove clothing with metal parts, snaps or zippers. You may also need to remove jewelry or eyeglasses. You may be asked to wear a hospital gown.

During the Test

You may be given a heavy apron to protect other parts of your body from exposure to the x-rays.

Staff will help position you for the test, then move behind a wall.

You may be told to hold your breath or to not move for a short time.

Movement can cause the pictures to be blurry.

Most x-rays only take a few minutes.

After the Test

Test results will be sent to your doctor. Your doctor will discuss the results with you.

Прохождение рентгена

При проведении рентгеновского исследования получают изображения Ваших внутренних органов, и таким образом Ваш врач может проверить кости или органы на наличие проблем. Это обследование является безопасным, быстрым и безболезненным. Тип рентгеновского излучения зависит от исследуемой области.

Если Вы беременны или думаете, что можете быть беременны, сообщите об этом персоналу до обследования.

Для подготовки

Может потребоваться снять одежду с металлическими деталями, кнопками или застежками-«молния». Возможно также понадобится снять украшения или очки. Может быть Вас попросят надеть больничную одежду.

Во время обследования

Вам могут выдать защитный фартук для предотвращения облучения рентгеновскими лучами других частей тела.

Персонал поможет Вам занять нужное для обследования положение и затем уйдет в другое помещение. Вас могут попросить задержать дыхание или не двигаться в течение короткого времени. Если Вы будете двигаться, изображение может получиться расплывчатым.

Чаще всего рентгеновское обследование длится несколько минут.

После обследования

Результаты обследования будут направлены Вашему врачу. Ваш врач обсудит с Вами результаты обследования.

2007 – 9/2011 Health Information Translations

Unless otherwise stated, user may print or download information from www.healthinfotranslations.org for personal, non-commercial use only. The medical information found on this website should not be used in place of a consultation with your doctor or other health care provider. You should always seek the advice of your doctor or other qualified health care provider before you start or stop any treatment or with any questions you may have about a medical condition. The Ohio State University Medical Center, Mount Carmel Health System, OhioHealth and Nationwide Children's Hospital are not responsible for injuries or damages you may incur as a result of your stopping medical treatment or your failure to obtain medical treatment.

Having an X-Ray. Russian.